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tárgy: írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24. )
OGY határozat 124 . § (i) bekezdése alapján
„Miként alakult a születések száma 2oi4-ben, 2o15-ben és 2o16-ban?” - címmel
írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán emberi er őforrások
miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az OEP adatai alapján, alapvetően nagyon alacsony a GYES-t igénybevevő férfiak száma. Az
elmúlt évek tendenciáit tekintve azonban minimális, de pozitív változás figyelhet ő meg e
tekintetben. Célszerű , és a hatékonyságot szolgálja, ha ezen intézkedések egy jól felépített ,
végiggondolt rendszert képeznek. Fontos, hogy emellett a n ők is visszatérhessenek a munka
világába, melynek megkönnyítésére a Kormány által bevezetett, pozitív eszköz a GYED Extra .

A fentiek alapján kérdezem Miniszter Urat arról, hogy „Miként alakult a
születések száma 2o14-ben, 2o15-ben és 2o16-ban, illetve ugyanezen évekbe n
- a GYES-t igénybevevők létszáma
- a GYET-et igénybevevők létszáma
- a GYED Extrát igénybevevők száma, valamint arányait tekintve hogyan
viszonyul ez a GYED-en lévők teljes létszámához? ”

Várom Miniszter úr válaszát a fenti kérdésre .

Budapest, 2017 . április 12 .

Szelényi Zsuzsanna
országgyűlési képviselő
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